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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SV. KUZAM 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-16 
Rijeka,  29.10.2020. 
                                    
 

ZAPISNIK 
SA 19 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
19. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 29.10.2020. s početkom u 10,30 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 

 Ivana Sluga, zamjenik predsjednika VMO 

 Šerifa Šepić, članica VMO 

 Gordana Grdinić, član VMO 

 Milan Dragičević, član VMO 
Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 
  

 
Usvajanje zapisnika sa 18 sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Programska aktivnost “Doček Sv. Nikole” 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 

 
AD1 
Predsjednik informira da su mjesni odbori dobili dopis Odjela za gradsku samoupravu i 
upravu u kojem su navedene preporuke u svezi daljnjeg održavanja aktivnosti planiranih 
programima rada vijeća mjesnih odbora kao i redovnih aktivnosti vijeća MO –a, a u cilju 
doprinosa prevenciji daljnjeg širenja „korona virusa“ i u skladu s trenutnim preporukama 
Nacionalnog stožera Civilne zaštite. Članovi Vijeća upoznati su s preporukama te nakon 
kraće konzultacije donesen je sljedeći 
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam je mišljenja da zbog nepovoljne epidemiološke 
situacije, a prema preporukama Nacionalnog stožera Civilne zaštite kao i Odjela za 
gradsku samoupravu i upravu te zbog nemogućnosti da se pozovu djeca i održi predstava 
nema smisla bez prisustva djece niti održavati programsku aktivnost. 
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AD2 

 Predsjednik je informirao da je na postavljeni upit gosp. Milana Dragičevića o službenoj 
objavi da K.D. “Čistoća” povećava mjesečnu uslugu odvoza smeća pronašao članak u 
Novom listu od 16. listopada u kojem je navedeno sljedeće: 
Četveročlano kućanstvo na području grada Rijeke, umjesto dosadašnjih 82,40 kuna (bez 
PDV-a), mjesečnu uslugu odvoza otpada plaćati 101,72 kune, s uključenim PDV-om 
gotovo 126 kuna  
Cijena usluge odvoza otpada na području Grada Rijeke i okolnih jedinica lokalne 
samouprave gdje taj posao obavlja KD Čistoća bit će veća za prosječnih 25 posto, 
potvrđeno je nakon našeg upita iz Čistoće. Čistoća je već izradila nove cjenike i uputila ih 
u proceduru donošenja, odnosno na suglasnost gradonačenicima i načelnicima devet 
gradova i općina na čijem području obavlja uslugu odvoza otpada. 
Prema novom će cjeniku prosječno četveročlano kućanstvo na području grada Rijeke, 
umjesto dosadašnjih 82,40 kuna (bez PDV-a), mjesečnu uslugu odvoza otpada plaćati 
101,72 kune, s uključenim PDV-om gotovo 126 kuna. Iz uprave KD-a Čistoća 
objašnjavaju kako je navedeno poskupljenje isključivo posljedica značajnog povećanja 
cijene zbrinjavanja otpada u Centru za gospodarenje otpadom Marišćina kojim upravlja 
tvrtka Ekoplus, na snazi od 1. listopada ove godine. 
Ekoplus je, podsjećamo, raskinuo ugovore s komunalnim društvima na području 
Primorsko-goranske županije koja su, do konca rujna, zbrinjavanje komunalnog otpada na 
Marišćini plaćala po cijeni od 470 kuna po toni te im dostavio novi cjenik prema kojemu je 
zbrinjavanje miješanog komunalnog otpada u Centru trebalo biti povećano za čak 151 
posto, na 1.180 kuna po toni. 
Cjenikom Ekoplusa još je drastičnije trebala biti povećana cijena zbrinjavanja glomaznog 
otpada, s 232 kune na čak 1.990 kuna po toni, što je poskupljenje od nevjerojatnih 750 
posto. 
Drastično poskupljenje 
Direktor Ekoplusa Miodrag Šarac još prije mjesec dana takvo je drastično poskupljenje 
pravdao visokim troškovima zbrinjavanja i obrade otpada, kao i goriva proizvedenog iz 
otpada (SRF). Prema Šarčevim riječima, CGO Marišćina je izložen visokim troškovima 
među ostalim i zbog male stope primarnog odvajanja korisnog otpada u gradovima i 
općinama, odnosno zbog prevelikih količina otpada koje stižu u Centar, u odnosu na one 
predviđene projektom i stvarne kapacitete centra pa je u ovoj godini Ekoplus morao, među 
ostalim, ugovoriti zbrinjavanje viška otpada s tvrtkom Cezar. 
Osim toga, Šarac je naveo kako je projektom predviđen trošak zbrinjavanja SRF-a bio 
nula kuna, dok je trenutna tržišna cijena zbrinjavanja te vrste goriva između 140 i 160 
eura po toni. 
 Nakon što su takvo povećanje cijena oštro osudili predstavnici komunalnih društava, a 
posebno Grad Rijeka, komunalci i Ekoplus pronašli su ipak kompromisno rješenje, kojim 
je na predviđene cijene Ekoplus komunalcima odobrio popust u trajanju od deset mjeseci, 
odnosno do konca srpnja iduće godine. 
– Novim cjenikom s uključenim popustom se od 1. listopada cijena obrade i zbrinjavanja 
komunalnog otpada uvećava na 540,00 kn/t, a cijena obrade i zbrinjavanja glomaznog 
otpada se uvećava na 1.990,00 kn/t. Također, u predstojećem razdoblju od 10 mjeseci, do 
srpnja 2021. godine, Ekoplus se obvezao napraviti i prezentirati novi izračun cijene 
utemeljen na stvarnim i racionalnim troškovima poslovanja, posebno vezano za primjedbe 
na elemente u strukturi cijene na kojima i dalje inzistiraju Grad Rijeka i KD Čistoća d.o.o., 
objašnjavaju razloge poskupljenja iz Čistoće, navodeći kako ovo komunalno društvo 
Ekoplusu godišnje preda oko deset tisuća tona glomaznog otpada i 54 tisuće tona 
komunalnog otpada. 
Moratorij do srpnja 
– Novim cjenikom Ekoplusa će se ukupni trošak zbrinjavanja otpada u Ekoplusu u sklopu 
javne usluge povećati za više od 21 milijun kuna godišnje, odnosno uvećat će se sa 27 
milijuna, na više od 48 milijuna kuna godišnje. 
Udio troška zbrinjavanja otpada u Ekoplusu u ukupnim troškovima javne usluge raste, s 
26 posto, na 39 posto, odnosno, od svakih stotinu kuna naplaćenog troška javne usluge 
skoro četrdeset kuna se odnosi na trošak Ekoplusa. 
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Zbog novih 21 milijun kuna troškova zbrinjavanja komunalnog otpada, nastalih 
povećanjem cijena Ekoplusa, Čistoća je izradila nove cjenike javne usluge prikupljanja 
komunalnog otpada i uputila ih u proceduru donošenja, odnosno zatražila suglasnost 
načelnika i gradonačelnika jedinica lokalne samouprave u kojima tvrtka obavlja javnu 
uslugu. 
Dosadašnje jedinične cijene su uvećane isključivo za pokriće dodatnih troškova 
zbrinjavanja komunalnog otpada u Ekoplusu. Prosječni iznosi računa uvećat će se za 25 
posto, ovisno o jedinici lokalne samouprave i kategoriji korisnika, ističu iz Čistoće. 
Novo poskupljenje, nakon što je odvoz otpada prije gotovo tri godine već bio poskupio za 
100 posto, novi je udar na budžete građana, no najgore je što će i ovakve cijene, po 
svemu sudeći, vrijediti samo do srpnja iduće godine, kada će Ekoplus ukinuti popust na 
zbrinjavanje otpada na Marišćini, što bi moglo rezultirati povećam cijena za krajnje 
korisnike od novih trideset do četrdeset posto. 
Problem zbrinjavanja glomaznog otpada 
Poseban je problem zbrinjavanje krupnog otpada, dodaju, s obzirom da je Čistoća, u 
sklopu javne usluge, omogućila svim svojim korisnicima na cijelom području djelovanja 
besplatan odvoz glomaznog otpada u količini do dva kubična metra godišnje na kućnom 
pragu, uz odlaganje u baje od 5 metara kubičnih u Rijeci, po mjesnim odborima te je 
korisnicima omogućeno i odlaganje glomaznog otpada u reciklažnim dvorištima. 
– Sav tako prikupljeni glomazni otpad potom se mora prevesti do reciklažnih dvorišta, 
dodatno obraditi i usitniti te kao takav prevesti do Marišćine, gdje se tvrtki Ekoplus 
zbrinjavanje glomaznog otpada treba platiti 1990,00 kuna po toni, poručuju iz uprave 
Čistoće, napominjući kako će, zbog drastičnog povećanja cijene zbrinjavanja glomaznog 
otpada, na područjima jedinica lokalne samouprave koje imaju reciklažna dvorišta, cijena 
mjesečnog računa svim korisnicima biti dodatno uvećana. 
 
Gosp. Milan Dragičević predlaže da se pokuša organizirati sastanci s predsjednicima 
ostalih MO kako bi se zajedničkim stavom krenulo u osporavanje navedenog 
poskupljenja.  
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam je podržalo prijedlog te sagledavajući sadašnju 
situaciju sa svakodnevnim informacijama i novostima u svezi pandemije Covid-19, a u 
cilju doprinosa prevenciji daljnjeg širenja, kada se smiri sadašnja situacija kontaktirati će 
se i održati sastanak s predsjednicima ostalim MO.  
 
 

 Predsjednik postavlja upit prema gosp. Milanu Dragičeviću koji je zadužen od Mjesnog 
odbora za praćenje izvođenja radova na postavi elek. instalacije u kućici na Placi do koje 
faze su izvedeni radov. Gosp. Milan Dragičević dao je odgovor da je ovaj tjedan 
kontaktirao izvođača električara, te da će sljedeći tjedan doći i završiti radove. 
 
 

 Predsjednik informira članove Vijeća o sljedećem: 
- Direkciji komunalnog redarstva ponovo se uputio mail da se po pitanju prijave koja se 
je dostavila u mjesecu veljači u svezi uočenog odbačenog smeća na lokaciji na kraju puta 
koji mještani nazivaju Njivina (put koji vodi od kbr.27). zatražila se povratna informacija o 
planu daljnjeg postupanja po prijavljenom. 
 
- K.D. “Kozali” dostavljen je mail s zamolbom da u dane obilježavanja blagdana Svih 
Svetih (u nedjelju) i Dušnog dana (ponedjeljak) bude uključen reflektor na mjesnom 
groblju Sv. Kuzam od 18 sati do 21 sat. 
 
 
- K.D. “Vovovodu i kanalnizaciji” i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Direkciji 
plana i razvoja dostavljena je požurnica tj. upit o dobivanju konkretne povratne informacije 
kada će se započeti s radovima premještaja postojećih vodomjera bliže stambenim 
objektima Sv. Kuzam kbr.65.,67.,69.   
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- Odjel gradske uprave za urbanizam je predložio lokaciju za postavu oglasnog panoa i 
predložili zajednički izlazak na teren i definiranje mikrolokacije kako bi se mogla ugraditi u 
marerijal za gradonačelnika odnosno u konačan Plan lokacija za oglasne panoe. 
Međutim u svezi danog prijedloga lokacije, o istom je Vijeće obavijestilo mještana koji je 
uputio zahtjev Vijeću MO i on je suglasan s lokacijom, međutim mještanka čija je kapija i 
zid uz predloženu lokaciju zbog nemogućnosti da je obavijestimo mailom pozvali u 
tajništvo i upoznali je s istim. Međutim mještanka je zatražila da se sagleda mogućnost da 
se nađe neka druga lokacija (prijedlog Vijeća je bio kod bivše autobusne stanice na 
Baračima) jer obitelji u dogledno vrijeme ima plan rušiti zid i širiti ulaz radi izgradnje suhog 
veza. 
Nakon zajedničkog izlaska na teren Komisija za postavljanje predmeta i privremenih 
objekata na području grada Rijeke dala je suglasnost za postavu oglasnog panoa na 
mjestu bivšeg autobusnog stajališta i okretiša u naselju Baraći.Po izdanoj suglasnost 
Odjel za urbanizam pokrenuo je proceduru uvrštenja predmetnog oglasnog panoa u Plan 
lokacija za postavu predmeta za isticanje reklamnih poruka i oglašavanja. Temeljem 
Zaključka gradonačelnika Odjel gradske uprave za komunalni sustav moći će osigurati i 
postaviti predmetni oglasni pano.  
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam je primilo na znanje 
 
 
 
AD3 
- Ured grada dostavio je informaciju da se u prigodi obilježavanja predstojećeg blagdana 
Svih svetih i Dušnog dana Grad Rijeka će kao i predhodnih godina organizirati polaganje 
vijenaca koje će se održati sutra 30. listopada u 9,30 sati na mjesnom groblju Sv. Kuzam. 
Sobrzirom na okolnosti uzrokovane epidemijom korona virusa te imajući u vidu trenutno 
važeće epidemiološke mjere i preporuke HZJZ zamoljeno je da se delegiraju maksimalno 
dva predstavnika iz MO. 
Predsjednik postavlja upit prema članovima Vijeća da li je tko slobodan, te je Senka Š. 
potvrdila da je slobodna u u navedenom terminu. Predsjednik je slobodan u navedenom 
terminu te će dočekati delegaciju iz Grada i prisustvovati svečanosti polaganje vijenca na 
centralni križ.  
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam je primilo na znanje 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi 

 
 


